



## 2022 Chinese Gourmet-at-Home Menu 2022 外賣中式套餐菜譜

**Package priced at HK\$4,888 for 6 persons**  
**套餐價格為港幣 4,888元 (供6位用)**

*Appetiser combination*

*(Barbecued pork, Roasted pork belly and Sichuan spicy cordyceps)*

前菜拼盤

(蜜汁叉燒、脆皮燒腩仔、川味蟲草花)

*Baked stuffed carb shell, citrus sauce*

柚香蟹肉焗蟹蓋

*Wok-fried scallop, cuttlefish, X.O. chilli sauce, honey peas*

X.O. 醬蜜豆帶子炒花枝

*Wok-fried prawn, asparagus*

翠簪明蝦球

*Braised whole abalone, vegetables, oyster sauce*

碧綠蠔皇原隻五頭南非鮑魚

*Crispy smoked chicken, jasmine tea*

脆皮茶香雞

**Enjoy two signature food with a supplement charge of HK\$438 for 6 persons**  
**以優惠價港幣 438 元 · 可額外享用兩道精選菜式 (供 6 位用)**

*Fried crispy and beetroot rice, crab meat, spring onion*

脆米蟹肉炒紅菜頭絲苗

*Steamed glutinous dumpling, red bean paste*

家鄉茶糰

For reservations and more information, please contact the Events Department on +852 3721 1863 or email [hongkong.tsimshatsui@hyatt.com](mailto:hongkong.tsimshatsui@hyatt.com).

查詢詳情或預訂，請致電+852 3721 1863或電郵至[hongkong.tsimshatsui@hyatt.com](mailto:hongkong.tsimshatsui@hyatt.com)與會議宴會部聯絡。

#### Terms and Conditions

We commit that our Food & Beverage venues are ISO22000:2018 certified, an internationally recognized food safety management system. All prices are subject to a 10% service charge and an additional transportation fee will be applied subject to the location of the venue. In the case of unforeseeable market price fluctuations for any of the menu and food items, Hyatt Regency Hong Kong, Tsim Sha Tsui reserves the right to alter the menu prices and items. The above menu is valid from now until 30 September 2022.

#### 條款及細則

我們承諾酒店的餐飲場所已榮獲國際認可之品質保證系統 ISO22000:2018 之認證。所有菜譜及食品之價目須另加一服務費；另設食品之運送處理費用(收費視乎場地之位置而定)。由於市場價格浮動，香港尖沙咀凱悅酒店保留修改價目及各項目之權利。菜譜有效期由現在至 2022 年 9 月 30 日。

**Hyatt Regency Hong Kong, Tsim Sha Tsui**  
18 Hanoi Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong  
T +852 2311 1234 F +852 3721 1235  
[hyattregencyhongkongtsimshatsui.com](http://hyattregencyhongkongtsimshatsui.com)



**HYATT**  
REGENCY™